
Zápis ze 4. jednání Výboru pro informatiku, evropské fondy ZHMP

dne 13. 04. 2012 od 12.30 hod.

Přítomni: 

Mgr. Jan Kalousek

Mgr. Ludmila Štvánová

Bc. Ondřej Pecha

Ing. Jan Vašíček

Mgr. Lukáš Kaucký

JUDr. Lubomír Ledl

Omluveni:

Josef Nosek

Roman Petrus

MUDr. Zuzana Bonhomme Hankeová, M.I.B.

Přizváni:

Ing. Eva Vorlíčková, radní

Mgr. Patricia Tiso Ferulíková, ředitelka FEU

RNDr. Jan Teska, ředitel INF

Bod 1 Jednání Komise pro OpenCard

Jednání bylo neveřejné.

Bod 2 Úvod a schválení zápisu z jednání Výboru dne 22/03/2012

J. Kalousek: přivítal členy Výboru na jeho druhém zasedání. 

Návrh usnesení: Výbor pro informatiku, evropské fondy ZHMP schvaluje zápis z 3. jednání 

Výboru, který zasedal dne 22. března 2012.

Usnesení bylo schváleno.

Bod 3 a 4 Schválení programu a Volba ověřovatele

J. Kalousek: obrátil se na místopředsedu Výboru dr. Ledla, zda se ujme ověření. Dále se 

dotázal členů, zda mají připomínky k navrženému programu jednání. 

Návrh usnesení: Výbor schvaluje program 3. jednání a ověřovatele zápisu, kterým je pan 

Lubomír Ledl.



Usnesení bylo schváleno.

Bod 5 Shrnutí vypořádání připomínek EK a návrh dalšího postupu v rámci finančního 

nástroje Jessica v OPPK

J. Kalousek: předal slovo ředitelce odboru FEU Mgr. Tiso Ferulíkové, která členům blíže 

představila vypořádání připomínek EK a návrh dalšího postupu v rámci finančního nástroje 

Jessica v OPPK. Připomněla, že na jednání Společného monitorovacího výboru měli zástupci 

EK 2 připomínky k implementaci finančního nástroje Jessica v Praze:

1. EK upozornila, že k zavedení nástroje je nutná delší doba. EK již má zkušenosti se 

zaváděním tohoto nástroje v ČR. Tento nástroj je již zaveden v Moravskoslezsku, kde to 

trvalo cca 22 měsíců. Přesto si Praha myslí, že na zavedení nástroje v Praze je dostatek času, 

protože nechceme tak složitou implementační strukturu jako je v Moravskoslezském regionu. 

V Praze je navrhována struktura bez EIB. Střední Morava dokončuje proces zavedení Jessicy, 

který trvá 12 měsíců. Abychom o finanční prostředky, které budou převedeny z OPPK do 

Jessicy, nepřišli, je nutné prostředky do konce r. 2013 vložit do fondu a vyčerpány musí být 

do konce r. 2015.

2. EK měla připomínky k realokaci prostředků. Odbor FEU zpracoval variantní řešení 

realokace fin. prostředků, které je součástí podkladových materiálů. Realokace musí být 

schváleny RHMP a EK.

Odbor navrhuje další postup takový, aby delegace Prahy projednala tuto problematiku přímo s 

EK v Bruselu. Na základě výsledků tohoto navrhovaného jednání bude zpracován tisk do 

RHMP, která rozhodne, zda implementovat/neimplementovat Jessicu v Praze.

L. Ledl: pochválil dobře zpracované podkladové materiály k finančnímu nástroji Jessica. 

O. Pecha: uvedl, že preferuje variantu 2, kdy je navrhováno, že finanční prostředky budou 

realokovány z oblasti podpory 1.1 a 3.3.



Bod 6 Projednání projektů 8. výzvy OPPK v oblasti podpory 1.2 Rozvoj a dostupnost 

ICT služeb

J. Kalousek: předal slovo ředitelce odboru FEU Mgr. Tiso Ferulíkové, která členům blíže 

představila postup schvalování projektů v rámci 8. výzvy oblasti podpory 1.2 Rozvoj a 

dostupnost ICT služeb. Výzva byla vyhlášena od 4. května 2011 do 30. června 2011. Celkem 

bylo přijato 15 projektů, jejichž podrobný popis je součástí přílohy č. 1. Příloha č. 2 obsahuje 

informace o průběhu výběru projektů a v příloze č. 3 jsou uvedeny projekty, které prošly 

hodnocením a měly by být schváleny. V rámci této výzvy byla vyhlášena alokace ve výši 190 

mil. Kč. Součástí hodnocení je i expertní posudek na ceny obvyklé a ex-ante hodnocení. 

Pokud se liší výše rozpočtu mezi posudkem na ceny obvyklé a požadovanou částkou ze strany 

žadatele, musí žadatel výši požadované podpory vysvětlit. Pokud ji nevysvětlí, je mu 

navrhovaná podpora snížena. V rámci oblasti 1.2 je předpoklad vyhlášení ještě jedné výzvy.

Návrh usnesení: Výbor pro informatiku, evropské fondy ZHMP

1. bere na vědomí Informaci o průběhu výběru projektů

2. doporučuje schválit navrženou maximální výši způsobilých výdajů projektů na 

základě doporučení EFRR FEU

3. doporučuje RHMP odsouhlasit a ZHMP schválit projekty uvedené v Seznamu 

projektů po ex-ante kontrole.

Usnesení bylo jednomyslně schváleno.

Bod 7 Návrh na vyhlášení 9. výzvy OPPK v oblasti podpory 1.1 Podpora ekologicky 

příznivé povrchové veřejné dopravy

J. Kalousek: předal slovo ředitelce odboru FEU Mgr. Tiso Ferulíkové, která členům blíže 

představila návrh 9. výzvy OPPK v oblasti podpory 1.1 Podpora ekologicky příznivé 

povrchové veřejné dopravy. Výzva vychází z harmonogramu, který byl stanoven na začátku 

programového období, aby byly prostředky včas vyčerpány. Výzva by měla být vyhlášena od 

2. května 2012 do 6. června 2012. Navrhovaná alokace pro výzvu je ve výši 300 mil. Kč. V 

rámci této výzvy mohou žádat pouze HMP, DP hl. m. Prahy a vlastníci železniční 

infrastruktury, stanic a zastávek. Dále bylo upozorněno, že v současné době u všech programů 

v ČR financované z EFRR je pozastaveno proplácení. Od července tohoto roku by se mělo 

začít opět proplácet. Vyhlášení výzvy bylo konzultováno s ministerstvem financí, které 



doporučuje dál realizovat všechny výzvy. V návaznosti na jednání s MF odbor FEU 

doporučuje výzvu vyhlásit.

E. Vorlíčková: dodala, že je vyhlašována výzva ve výši 300 mil. Kč a zbývajících 130 mil. Kč 

je plánováno na Jessicu

P. Tiso Ferulíková: uvedla, že pokud bude tato výzva schválena a bude implementována 

Jessica, další výzva v této oblasti podpory již nebude. 

Návrh usnesení: Výbor pro informatiku, evropské fondy ZHMP 

1. bere na vědomí text 9. výzvy OPPK

2. doporučuje RHMP schválit 9. výzvu OPPK

Usnesení bylo jednomyslně schváleno.

Bod 8 Návrh na vyhlášení 5. výzvy OPPA v prioritní ose 2 Podpora vstupu na trh práce

J. Kalousek: předal slovo ředitelce odboru FEU Mgr. Tiso Ferulíkové, která členům blíže 

představila návrh 5. výzvy OPPA v prioritní ose 2 Podpora vstupu na trh práce. U programů 

financovaných z ESF proplácení pozastaveno nebylo. Nyní je členům Výboru předkládán 

návrh na vyhlášení výzvy v rámci prioritní osy 2, kde zbývá nejvíce finančních prostředků. 

Hl. m. Praha v minulosti realizovalo některé projekty v rámci této prioritní osy, které ale 

nebyly dopracovány do konce. Přesný text výzvy je součástí přílohy podkladových materiálů. 

Výzva by měla být vyhlášena od 15. 5. 2012 do 25. 7. 2012, přičemž od 16. 5. do 11. 6. 2012 

by probíhaly konzultace projektových záměrů. Přesný harmonogram je uveden v 

podkladových materiálech. Výzva je zaměřena na podporu začleňování znevýhodněných osob 

na trh práce a na podporu souladu pracovního a soukromého života zejména prostřednictvím 

vzniku a rozvoje mateřských školek, jeslí apod. Alokace výzvy je navržena ve výši 250 mil. 

Kč.

Návrh usnesení: Výbor pro informatiku, evropské fondy ZHMP 

1. bere na vědomí informaci o návrhu vyhlášení 5. výzvy OPPA v prioritní ose 2 

Podpora vstupu na trh práce

2. doporučuje RHMP schválit 5. výzvu OPPA

Usnesení bylo jednomyslně schváleno.



Bod 9 Různé

a) Změna data zasedání Výboru v květnu 2012

Přítomní členové Výboru se shodli na přesunu dubnového jednání Výboru z 30/05 na pátek 

18/05. 

J. Kalousek: děkuje členům Výboru za účast na zasedání a těší se na další setkání, které se 

bude konat v pátek 18. května 2012 v 14:30 hod.

Předseda Výboru: Mgr. Jan Kalousek

Tajemnice Výboru: Mgr. Patricia Tiso Ferulíková

Ověřovatel zápisu: JUDr. Lubomír Ledl

Zapisovatelka: Ing. Jana Příkopová, FEU

Jana Procházková, INF




